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Prevence

Pavel Semirád: 
Spolu to zvlád-
neme

Jarosław Malik: 
Věřím, že nás 
krize posílí. 
Díky vám!
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Milí čtenáři,

držíte v  rukou tentokrát trochu jiné 
vydání našeho časopisu. Chceme 
být aktuální, a proto zde nenajde-
te obvyklé rubriky. Věříme, že svým 
obsahem přispěje k vaší informova-
nosti a snad i pár vlídných slov vám 
dodá chuť do další práce a chuť po-
máhat si. Situace je vážná, nicméně 
zvládnutelná. Strach o sebe, o druhé, 
zdraví, práci, budoucnost... takto na 
mnohé z nás doléhá současná situ-
ace, kdy si nejsme jisti, co přinese 
zítřek. Vlna negativních zpráv se šíří 
napříč médii, sociálními sítěmi, tis-
kem. A zpoza toho všeho temného, 
černých myšlenek, které nás napa-
dají, je důležité žít tady a teď a dělat 
vše pro to, aby zítřek byl o něco svět-

lejší. I za rouškou, která halí naši tvář, 
se mnohdy skrývá úsměv a radost 
z toho, že se něco povedlo, že jsme 
zase o krok dál. Zkusme prosím pře-
ladit naši mysl na jinou frekvenci a 
snažme se zakončit den pozitivní 
myšlenkou, třebas jen malou. Nezá-
leží na tom, jak těžké to bylo dnes. Zí-
tra začneme znovu, s novými zkuše-
nostmi, nápady, odhodláním udělat 
některé věci jinak, lépe… Společně 
zvládneme víc, než kdyby „bojoval“ 
každý sám. Přemýšlejme o tom, co 
máme rádi, co v životě milujeme? A 
udělejme všechno pro to, abychom 
se k tomu mohli brzy vrátit. 
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lidem
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zákazník
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značka
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firma

06 / Šetříme dvakrát

06 /Zlepšujeme se

20 / Hasiči HOD 

22 / rozhovor 
        s Milanem Kalibánem

24 / personalistika 

26 / miminka, nástupy, 
        odchody, výročí, vpz

27 / fotosoutěž

07 / Veletrh Architect&Work 
        Kodaň

28 / Nová řada hotových 
        tapet Flashfiber frčí 
        do světa

08 / Eurest - statistika prodejnosti
        nabízených pokrmů

09 / Adfors Grant

09 / Běh Novovesekou přírodou

10 / Dary na dobrou věc

12 / Z Výrovic na Lapikus

14 / ZERO waste project

15 / benefity

15 / BOZP

15 / Ekonomická situace

16 / burza filantropie

18/ Dobrovolnický víkend
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Již několik roků zpracováváme na 
linkách v HCP vliesové produkty 
od externího dodavatele. Jsou do-
dávány ve velko-nábalech o šířce 
2 metry. Po natužení se rozřezávají 
na metrovou šíři a formátují na po-
žadovanou délku pro zákazníka. 
Každý tento velko-nábal je navi-
nut na papírové trubici o rozměru 
2040 x 152 x 15 cm. Trubice jsou 
nevratné a končily v odpadu. 

Na jaře letošního roku přišli vníma-
ví zaměstnanci s nápadem využít 
tyto trubice na naše produkty. Pi-
líř CFS se ujal problému a typem 
projektu standard kaizen se pus-
til do řešení: využití papírových 
trubic od vliesů na naše tkaniny 
RECO. Byla provedena analýza, 
realizace a standardizace. 

Obsluhy linek na zpracování vliesů 
odstraňují z trubic zbytky texti-

ŠETŘÍME DVAKRÁT

ZLEPŠUJEME 
SE

ANEB, KDO ŠETŘÍ MÁ ZA TŘI.

Bořivoj Míča 
Mistr PTZ HCP

Červené ohraničení čarou 
Původní značení hasičských 
přístrojů

Nové značení obsahuje i 3D znač-
ky a je uzpůsobeno tak, aby byly 
prvky požární ochrany viditelné z 
každého místa na provoze.
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ÍKlie a trubice ukládá na dané místo. 
Odtud si je bere obsluha linky na 
zpracování pro tkaniny RECO. Byla 
pořízena okružní pila na rozřezává-
ní dutinek, kterou se trubice zkrátí 
na požadovanou délku. Tedy z jed-
né trubice se nařežou dvě na tkani-
nu RECO. Náklady na okružní pilu 
byly cca 10.000 Kč a používá se i 
na zaříznutí jiných trubic při čištění 
a formátování. 

Při současné ceně trubic na RECO 
ušetříme za rok z nákladů na oba-
lovinách nezanedbatelnou částku. 

Dále ušetříme za likvidaci na sklád-
ce a v neposlední řadě přispíváme 
k šetření životního prostředí. Tak-
že vlastně nešetříme dvakrát, ale 
hned třikrát.

VELETRH 
ARCHITECT&WORK 
KODAŇ

Architect@Work 
v Kodani 
9. - 10. září 2020

společně se zákazníkem 
Tapetcompagniet

Rozhodli jsme se podpořit na-
šeho dánského zákazníka Tapet-
compagniet a společně se zú-
častnit veletrhu Architect@Work, 
který je určen hlavně designerům 
a také architektům.

Sdíleli jsme malý stánek (stejný 
jako všichni vystavovatelé na ak-
cích Architect@Work) a polovi-
na stánku byla určeno pro naše 
Novelio Nature. Stánek měl vel-
mi přísný a skandinávský design, 
který dobře vyhovoval výstavě.

Začali jsme první den s velkou 
nadějí a dobrým duchem a bo-
hužel také s pouze několika ná-
vštěvníky a bohužel se jejich po-
čet během dne nezvýšil.

Druhý den byl o něco lepší, ale 
bylo vidět, že dánská vláda dva 
dny před výstavou změnila dopo-
ručení kvůli Covid-19, což vedlo 
k tomu, že větší architektonické 
firmy se vrátily k práci z domo-
va. Množství interiérových desig-
nérů, kteří výstavu navštívili, tak 
bylo nízké.

Na výstavě se sešlo celkem 56 
vystavovatelů z 11 zemí, množství 
návštěvníků hrubým odhadem 
jen 10% z posledních A@W v Ko-
dani, což znamená jen asi 200–
250 osob.

Přesto jsme měli šanci se potkat 
s 20 designery a představit jim 
naše tapety.

Situaci jsme probrali s dalšími vy-
stavovateli a někteří z nich neměli 
jedinou schůzku během výstavy. 
Jsme přesvědčeni, že jsme uděla-
li vše, co bylo v našich silách, ale 
byli jsme poraženi virem Corona. 
Věříme, že jen pro tentokrát.

Torben Hemberg 
a Marketing team

IN
O

VA
C

E
 1

0
X

 J
IN

A
K

6

Acer
Lístek s poznámkou
Tady bych doporučovala konkrétnější nadpis např.: "Z odpadu jsme udělali ECO obal" a podtitul: "Kreativní zaměstnanci nám šetří náklady i přírodu" Když bude přesněji řečeno, o co jde, bude nadpis víc lákat k přečtení.

Acer
Lístek s poznámkou
Tady by úplně stačil nadpis: "Úpravy okolí hasičských přístrojů zlepšily bezpečnost i vzhled provozu" a jednoduchý text. Pokud jste šli kolem, určitě jste si toho už všimli. Pokud ne, porovnejte  rozdíl "před" a "po".
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Vážené kolegyně, vážení kolegové,

nastal podzim a s ním již poosmé 
vyhlášení dalšího ročníku ADFORS 
GRANTu.

Pojďte s námi rozdávat úsměv a po-
moci tam, kde je to třeba.

Víte-li ve vašem okolí o někom, ně-
čem, kde by se korunky navíc ho-
dily a pomohly, zmiňte se o našem 
ADFORS GRANTu. Byla by škoda Petra Vojáčková
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této šance nevyužít.
I díky Vám se podařilo a stále daří 
realizovat věci, které by možná 
bez naší podpory nemohly exis-
tovat.

Další informace jsou k dispozici 
na nástěnkách a webových strán-
kách: www.adfors.cz v záložce 
Aktuality.

lorem ispum dolor 
Jmeno Prijímení

SOBOTNÍ ODPOLEDNE PRO 
ANEŽKU!

Již čtvrtým rokem, i když letos v po-
zdějším termínu, se uskutečnil 
dne 19. 9. 2020 BĚH NOVOVESKOU 
PŘÍRODOU ve spolupráci s dobro-
volnickým centrem při FCH Lito-
myšl.

Startem prošlo 351 lidí, z toho 90 
dětí zažilo dobrodružství s Robinem 

Hoodem a skvěle připravený dětský 
program sklidil obrovský úspěch.

Výtěžek se vyšplhal na rekordních 
87 484Kč.

Celá částka již nyní putuje do ru-
kou maminky Anežky Hápové z 
Dolního Újezda na pořízení stabil-
ního kola LOPEDu.

Velké díky patří vám všem, kteří 
jste se zúčastnili, štědrým sponzo-
rům, organizátorům i dobrovolní-
kům!

Bylo to, v této nelehké době, nád-
herné odpoledne, které jsme si 
všichni užili.

Děkujeme a již vyhlížíme termín 
příštího pátého ročníku!

Česká
kuchyně

LITOMYŠL HODONICE

13  003 
porcí

4 873 
porcí

480
porcí

620 
porcí

3 385
porcí

1 784
porcí

302
porcí

127
porcí

minutka

zdravá
strava

sladké
jídlo

NABÍZENÉ
POKRMY

Celkem uvařeno 5 598 porcí
Denně 181 jídel

Nejprodávanější pokrm
Moravský vrabec, hlávkové zelí,
houskové knedlíky 

Celkem uvařeno 18 976 porcí
Denně 903 jídel

Nejprodávanější pokrm
Vepřový vrabec, hlávkové zelí, 

houskové knedlíky 
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Acer
Lístek s poznámkou
K tomuto tématu by se hodil i odlehčenější nadpis třeba: "Co jsme měli k obědu?", nebo klidně "Jed sem, sněd sem" - starší i mladší si jistě vzpomenou na otesánkovo vyjmenovávání, co všechno snědl, což by se k počtu níže počítaných porcí mohlo vtipně hodit.
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Je pátek 28. srpna 2020 16:00 
a na trať vyráží 9 týmů pěšáků. 
Mají na návrat 24 hodin.

Je sobota 29. srpna 2020 11:00 
a začínají startovat cyklisté. V in-
tervalech všech 60 dvojic i rodin. 
Na 5 hodin čistého času.

Oba typy závodníků mají stejnou 
mapu Orlických hor s vyznače-
nými kontrolami. Chuťovka le-
tošního ročníku byla v tom, že ne 
všechny kontroly byly pro kolaře. 
Pro pěší ano. A tak se těm na kole 
občas stalo, že přijeli ke kontrole 
a ta byla pouze pro pěší. Inu – jak 
je dobré si přečíst a poslouchat 
instrukce. Tak se stalo, že mužská 
dvojice favoritů tentokrát skonči-
la na třetím místě. Ale nutno říct, 
že všichni přišli a přijeli v pořád-
ku, unaveni, šťastni. A to i vítězky 
pěších, které podle vlastního mě-
ření měly v nohách 87 kilometrů.

Ačkoliv jsme se rozhodli pro zor-
ganizování letošního ročníku až 
v červenci a bylo relativně málo 
času na přípravu tohoto orien-
tačního závodu, díky nasazení 
všech organizátorů a vstřícnos-
ti sponzorů, bylo vše v pohodě 
a všichni jsme si to moc užili. A 
konec konců – každý krok se po-
čítá.

Díky a třeba za rok i s vámi.

Za Outdoor sport
Roman Toth

ORLICKÝ 
BLOUDIL
2020

DIA

MOTOKLUB ČESKÁ TŘEBOVÁ

SDH CHOTĚNOV

Zdenka Staňková, Předsedkyně 
Diacelu Písek a hlavní vedoucí 
tábora

Děkujeme za sponzorský dar, kte-
rý společnost ADFORS CZ věno-
vala na náš 28. motosraz, konaný 
ve dnech 28. - 30. srpna 2020 
v areálu Železničář v Potštejně. 
Sraz byl s mezinárodní účastí.

Za motoklub Česká Třebová 
Jiřina Jansová

Dne 28. 8. SDH Chotěnov uspo-
řádali hasičské odpoledne pro 
příměstský tábor na ekofarmě 
BioBýt Chotěnov. Pro 24 dětí 
jsme připravili soutěž ve stříkání 
vody na cíl, instruktáž v používá-
ní různých hasicích přístrojů a to 
včetně praktického vyzkoušení a 
prohlídku hasící techniky. Na zá-
věr jsme pro děti připravili vše-
mi oblíbenou pěnu. Mimo SDH 
Chotěnov se této akce zúčastnila 
jednotka HZS Litomyšl, SDH Seč 
Vidlatá, SDH Čistá.

Josef Tmej

Děkujeme společnosti
SAINT-GOBAIN ADFORS CZ, s.r.o.
za pomoc s letním ozdravně 
edukačním dia táborem Štědro-
nín 2020, který se uspořádal Di-
acel Písek ve dnech 27. 6. - 11. 7. 
2020 v RZ Počta Štědronín pro 
děti – diabetiky z celé ČR.

Velice si Vaší podpory vážíme. Po-

mohli jste nám udělat děti šťastné.

Za všechny děti i dospělé, kteří 
se o děti starali a připravovali jim 
program.
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Kateřina Svobodová

Z VÝROVIC 
NA LAPIKUS

DOBYTÍ PEVNOSTI BOYARD NA MORAVĚ

Na břehu malé přehrady je ještě 
menší vesnice. Obec Výrovice má 
jenom 168 obyvatel, ale klid a okolí 
vesničky je neobyčejně působivé. 
Na tomto místě jižní Moravy jsme 
prožili dva slunečné dny. 

Hry s názvy Šlapky, Covid help, 
Stonožka, Bleší trh jsou lehce za-
vádějící, ale pro dobytí Pevnosti 
Boyard, bylo splnění těchto úkolů 
nezbytné. 

V první disciplíně jsme se vrhli do 
vln přehrady a na šlapadlech zdo-
lávali vzdálenost, která se nám z 
břehu zdála nepřekonatelná. Od-
vaha a odhodlání štafet bylo mi-
mořádné! Nezapomněli jsme ani 
na protiepidemická opatření a za-
hráli jsme si hru Covid help. Při kte-
ré, i se zavázanýma očima, jsme 
celkem bez problémů nasazovali 
roušky, rukavice, brýle a zdravot-
ní obleky. Bleší trh prověřil naši 
paměť a schopnost si během pár 
sekund zapamatovat, co možná 
nejvíce předmětů. Při hře Stonožka 
šlo o koordinaci týmu v rychlosti 
oblékání a svlékání triček. Večerní 
logická hra prověřila nejen svaly, 
ale hlavně inteligenci týmů. Koneč-
ná myšlenka nás všechny spojila 
v závěrečné písni u táboráku Není 
nutno… 
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Ranní sluníčko vytáhlo všechny 
ospalce z postelí a po dobré sní-
dani jsme z kempu Výr vyrazili na 
zříceninu hradu Lapikus. Podle tu-
ristického průvodce je tento hrad 
od roku 1508 pustý, ale výhled na 
Bábovecké údolí stojí za to. Pokud 
budete chtít navštívit hezké místo 
na Moravě, neváhejte zavítat do 
této oblasti, určitě nebudete lito-
vat. I když nám aktuální situace 
neumožňuje scházet se, můžeme 
pořád chodit do přírody. Míst v 
České republice, na kam můžeme 
vyrazit, je pořád dost

12
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Počty pracovních úrazů (1–12 měs.)

OKÉNKO
BOZP K 8/2020

ZHODNOCENÍ
EKONOMICKÉ SITUACE

BENEFITY PRO
ZAMĚSTNANCE

POJĎME SPOLEČNĚ PŘISPĚT 
K UDRŽITELNÉMU ROZVOJI

DĚKUJEME VŠEM 
ZA ZAPOJENÍ SE 
DO TÉTO KAMPANĚ!

V rámci ADFORS CZ došlo k re-
alizaci jednoho z přihlášených 
projektů – zlepšení systému tří-
dění plastů v administrativních 
prostorách. Postupně se budeme 
snažit realizovat co nejvíce našich 
projektů.

TIP NA 
BENEFITY

EKOLOGICKÉ PROJEKTY 
K NULOVÝM ODPADŮM

NABÍDKA BANK ADFORSÁKŮM LIH

LIT

HOD

HCP

LCP

LIG

TF1 TF1 TF1 TF1 TF1

0 0 0 0 0

1 0 1 133 1173

0 0 4 115 925

0 0 0 50 469

0 0 20 140 1172

0 0 1 16 141
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Mezi naše již letité benefity patří 
zajímavé balíčky pro zaměstnance 
ADFORS CZ od našich partnerských 
bankovních institucí. Aktuálně máme 
tyto banky, které nabízejí speciální 
balíčky.

Podrobnější informace najdete na in-
tranetu společnosti (sekce HR public 
/ benefity). Případně se můžete taky 
informovat u svých personalistů.

Odstartování druhé fáze

Dne 14. srpna skončila kampaň 
„ZERO WASTE PROJECTS“ s 
výzvou k předkládání návrhů na 
snižování produkce nerecyklo-
vatelných a jinak nevyužitelných 
odpadů. Celosvětově se této 
kampaně zúčastnilo 186 lidí a cel-
kový počet nápadů dosáhl číslo 
91.

Za Litomyšl se kampaně zúčast-
nilo 16 lidí a vzniklo 18 nápadů, od 
zlepšení systému třídění plastů, 
přes redukci spotřeby papírových 
dutinek a obalového materiálu, 
až po projekty pro snižování ob-
jemu průmyslových kalů za po-
moci mikrovlnné pyrolýzy.

Úspěch této participativní kam-
paně byl nečekaně vysoký: ve-
dení ADFORS vám s potěšením 
gratuluje k vašemu neutuchající-
mu odhodlání směrem k udržitel-
nosti a my všichni můžeme být 
hrdí na tuto skvělou účast!

Do další fáze kampaně byly vybrá-
ny a budou dále rozvíjeny nápady z 
těchto 7 oblastí:

1. Redukce balícího materiálu 
(plastové fólie)

2. Optimalizace balení hotových 
výrobků

3. Sběr a znovuvyužití balícího ma-
teriálu (trubice a palety)

4. Optimalizace produkce průmys-
lových kalů

5. Redukce obalového materiálu u 
dodavatelů

6. Využití nerecyklovatelného sklo-
vláknitého odpadu

7. Snížení množství odpadů z oře-
zů tkanin

Druhá fáze je odstartována!

Na začátku října předstoupí vy-
brané týmy před vedení společ-
nosti Saint-Gobain, aby prezen-
tovaly své projekty, jejich hlavní 
myšlenky a důvody, proč dané 
projekty realizovat.

Etum, sanis nulparibus arcid ut vent doles volo-
rem nat.
Lia nobis denectas eosam, officiasped molorior-
rum iliquos idi con poribust, sed moloreicat volor 
sin nis voluptatio con et etus di comnien dempo-
res quo milibus venimo optas si arum as evenes 
raecern atquiscid qui doluptaesti quiatur atem 
harupta cus.
Sit am qui de ne rem litat verum volorempor ma-
ximus ut voluptur, sitatibus eligenihit, omnient, 
etur? Quibus que ne volorunt everibus modis au-
dita sam etur alit faceario officiis sequiscia po-
ruptat harchit, a quamusapis volo con rem liqua-
ti denimpo riorest emperem aspid quibusam 
fugiam cume consecto maionessi voluptat voles-
tem remquid emolest emolore icabori de parcidi 
cor mos vollab il ipiet anduntem dolores tisciet 
laborem ant, aut rem quunt.
Tature, quas dicitate et dolest re voluptas unt 
eaquibus, es ipsam et, quatenient latiaec epu-
dae. Omnit quos dolenditat.
Otatibus solo doles etur aceat.
Iquo digent dus a ped que volor magnime nihicid 
ernat.
Upitatetur, oditiis asi offictem fugiatis alitaspero 
et quaspero quis is nimusamus unt apeles earum 
que as in rem que voles re si dolescia cum

– Chytrý účet
– Aktivní účet
– Kreditní kartu STYLE
– Hypotéky
– Investice

– Plus konto
– Kreditní karta Standart
– Hypotéka
– Pojištění
– Investiční fondy

Aktuálně nabídka pozastavena.
V průběhu října bude aktualizována.

– Plus konto
– Kreditní karta Standart
– Hypotéka
– Pojištění
– Investiční fondy
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Acer
Lístek s poznámkou
Tento nadpisek bych vynechala. Je zbytečný, protože vpravo vytučněný text říká úplně to samé a je i lépe pozicovaný.

Acer
Lístek s poznámkou
Navrhla bych variantu: Udržitelný rozvoj je jen na nás

Acer
Lístek s poznámkou
Tady bych také doporučovala osobnější variantu: "Díky vám všem, kdo jste se do kampaně zapojili" Nebo formálnější "Děkujeme vám všem, kteří jste se zapojili" Upřesnění "do kampaně" bych v obou případech klidně vypustila, je to zřejmé z kontextu.

Acer
Lístek s poznámkou
Jako hlavní nadpis by bylo možné dát: "Benefity pro Adforsáky" a pod by stačil jeden perex místo dvou obecných nadpisů: "Jako naši zaměstnanci máte VIP podmínky u bankovních partnerů ADFORS. Využijte jich!
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BURZA
FILANTROPIE

Dějištěm poslední letošní Burzy fi-
lantropie pro okres Svitavy se stal 
poprvé areál naší firmy v Litomyšli.

Své projekty během zářijového od-
poledne představily:

Charita Polička, Charita Moravská 
Třebová, Charita Svitavy, Farní cha-
rita Litomyšl a obecné prospěšná 
organizace Naproti. Odpoledne se 
rovněž

zúčastnily zástupkyně mobilní hos-
picové péče Bílá Holubice.

„Díky Burze filantropie bylo v roce 
2020 podpořeno 36 prospěšných 
projektů ve 4 okresech Pardubic-
kého kraje a to celkovou částkou 
přes 1,5 milionu korun“, shrnul rad-
ní Pardubického kraje Pavel Šotola 
zodpovědný za sociální péči a ne-
ziskový sektor a dodal: „Děkuji všem 
donátorům, kteří se letos do projek-
tu zapojili. Období koronaviru vel-
mi zasáhlo firemní sektor, a přesto 
řada firem z našeho kraje věnovala 
část svých finančních prostředků 
na prospěšné projekty.“

Burzu filantropie pořádá Koalice 
nevládek Pardubicka ve spolupráci 
s Pardubickým krajem od roku 2012. 
Za celou dobu svého působení v 
Pardubickém kraji bylo podpořeno 
355 prospěšných projektů částkou 
12 386 035 korun. Více o dobročin-
ném projektu se dozvíte na www.
burzafilantropie/pardubickykraj.

Ivana Voříšková 
a Petra Vojáčková
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Dobrovolnický
víkend

LETOS JSME VYRAZILI DO KRAJE 
ŽÍTKOVSKÝCH BOHYNÍ - DO BÍLÝCH KARPAT

PŘIVÍTAL NÁS MILOVNÍK 
SVOBODNÉHO LESA, 
PAN MIROSLAV JANÍK

S NADŠENÍM SOBĚ VLASTNÍM 
JSME SE PUSTILI DO PRÁCE

ABYCHOM VYSVOBODILI 
JIŽ DŘÍVE ZASAZENÉ 
A OPLOCENÉ STROMKY

A BYLI JSME VYSLÁNI 
DO MALINÍ…

SVĚŘILI NÁM I OSTŘEJŠÍ 
NÁŘADÍ...

PAK NA PASECE ZASAŽENÉ 
KŮROVCEM VYSADILI NOVÉ 
JEDLIČKY

DODRŽOVALI JSME VŠECHNA 
POTŘEBNÁ OPATŘENÍ

S CHUTÍ DO TOHO 
A PŮL JE HOTOVO

TRADIČNĚ JSME POOBĚDVALI BUŘTY, TENTOKRÁT 
U STUDÁNKY V REZERVACI ŠČÚRNICA

POŘIZOVÁNÍ FOTOGRAFICKÉ-
HO MATERIÁLU NĚKDY VYŽA-
DUJE JISTÝ DISKOMFORT

VĚŘÍME, ŽE V ROCE 2021 
BUDE MOŽNÉ USKUTEČNIT 
JARNÍ ROČNÍK, MOŽNÁ 
SE VRÁTÍME DO BÍLÝCH 
KARPAT NA ROZKVETLÉ 
ORCHIDEJOVÉ LOUKY. 
PŘIDEJTE SE K NÁM!

JAK K DÍLU, TAK K VÍNU 
– HESLO ODDĚLENÍ WCM
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Tak jako všechny stránky našeho 
života, tak i soutěžní sezóna Mla-
dých hasičů, byla poznamenána 
koronavirovými opatřeními.

Zeptala jsem se Mirka Viktorína, 
vedoucího Mladých hasičů, jak 
moc opatření zasáhlo Mladé ha-
siče.

„Hned na jejím začátku byla zru-
šena jarní část celostátní hry 
Plamen pro mladé hasiče. Toho 
jsme moc litovali, hlavně tedy 
děti, protože po podzimní čás-
ti z loňského roku jsme to měli 
skvěle rozehrané. No a pak už se 
rušila jedna soutěž za druhou a 
vypadalo to, že si snad letos ani 
nezazávodíme.“

To muselo děti hodně mrzet.

„To ano, ale naštěstí se v červen-
ci režim trochu uvolnil a začalo 
se konečně soutěžit v požárním 
útoku. I přes uvolnění ale některé 
hasičské spolky své tradiční sou-
těže neuspořádali. My však ano! 
Byli jsme od začátku rozhodnuti 
ji udělat, pokud to bude jen tro-
chu možné.“

Zúčastnili jste se tedy soutěží v 
okolních obcích. Dovezli jste ně-
jaké medaile? J

„Nakonec jsme byli v létě na 6 
soutěžích. Mladší družstva na 
5 soutěžích obsadili 2. místo!! 
Skvělé výkony Škoda jen, že to 
nevyšlo na naší domácí soutěži 
(byli 4.), a škoda, že si ani jednou 
nesáhli na zlato…“

„Do soutěží jsme nastupova-
li většinou v plném obsazení, 
prázdniny-neprázdniny – tedy 
dvě družstva mladších hasičů 
(6 – 11 let) a dvě družstva star-
ších hasičů (11 – 15 let). A jelikož 
jsme celou dobu pilně trénovali, 
i když se zatím nesoutěžilo, tak 
to následně přineslo své ovoce. 
Na každé soutěži vždy alespoň 
jedno naše družstvo bodovalo a 
bylo na bedně. A musím říct, že 
letošní konkurence byla dravá a 
větší než předchozí roky. Leckdy 
to umístění bylo jen o setinky 
sekundy.“

Markéta Dokulilová
Ing. Miroslav Viktorín, 

vedoucí Mladých hasičů

SOUTĚŽNÍ 
SEZÓNA MLADÝCH 
HASIČŮ
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„Starší hasiči polovinu soutěží 
ovládli a třikrát vyhráli. Na ostat-
ních soutěžích podávali skvělé 
výkony, ve snaze překonat náš 3 
roky starý rekord s časem 13:22, 
šli občas do vysokého rizika, a jak 
na potvoru, se to riziko nikdy ne-
vyplatilo. Takže starý rekord zů-
stal nepřekonán. Každopádně se 
k němu velmi přiblížili na naší do-
mácí soutěži, kde vyhráli časem 
14,23 sekundy a na levém proudu 
si Honza Šula vytvořil svůj osobní 
rekord s časem 12,72 sekundy.“

Miro, já ti děkuji za tvůj čas. Vě-
řím, že časy budou lepší a lepší 
J Přeji hodně úspěchů v dalších 
soutěžích.

„Chci ještě říct, že dětem patří 
velká gratulace a velká úcta k je-
jich nadšení pro soutěžení. Pravi-
delně jsme byli na soutěžích spol-
kem s největším počtem mladých 
hasičů.
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ROZHOVOR 
S MILANEM 
KALIBÁNEM

„Nic nemusím, nikam nemusím, 
ráno nevstávám, dělám si, 
co chci, jsem v penzi :)“ 

„

„
Otázky položili Ludmila Mlejnková 
a Konstantinos Zoicas

Tak by se to možná dalo říct jednou krátkou větou. 
Roky utekly jako voda a Milan Kalibán, skvělý 
kolega, kamarád, vynikající a skromný člověk,

 a také dlouhé roky mistr provozu výroby vlákna, 
předal své pracovní povinnosti dál.

Do Vertexu jsem nastoupil, ještě 
v rámci školní praxe, v roce 1978, 
pravda, je to už nějaký pátek J 
Krátce poté mě na 2 roky odvelela 
vojenská služba a po návratu jsem 
nastoupil jako „řadový dělník“ na 
provoz textilního zpracování. Rok 
poté jsem zde přestoupil na pozici 
směnového mistra. Roky plynuly. 
Od mistra odborného výcviku při 
vertexovém učilišti přes vedou-
cího učňovského střediska jsem 
krátce po revoluci, v roce 1991, 
nastoupil na provoz PVV. Tehdejší 
doba byla hodně těžká, práce ne-
byla, výroba byla hodně omezená, 
a když to řeknu jako chlap od fo-
chu „pecí jelo jen minimum“. Jsem 
vděčný panu Švecovi, tehdejšímu 
vedoucímu provozu, který mi dal 
příležitost začít jinde. Tak začala 
kariéra „vanového mistra“, Milana 
Kalibána“ J a od té doby uplynulo 
téměř 30 let.

To je těžká otázka. Když někde 
začínáte, díváte se hlavně na to, 
jak zabezpečit rodinu. Pracovat 
pro Vertex bylo pro mne vyzna-
menáním, byla to prestižní, nad-
standardně ohodnocená práce. 
V 2. polovině 90. let stouply pla-
ty dokonce na dvojnásobek. Měl 
jsem jistotu zaměstnání i příjmu.

Ale vždy mě bavila práce s lidmi, 
vlastně jsem to dělal celý život. 
Jsem rád za celý kolektiv, za lidi, 
se kterými jsem pracoval, Pavla 
Bureše, kluky mistry, chlapy z mé 
směny… Lidsky i pracovně jsme 
si sedli. Nikdy mezi námi neby-
ly podrazy a toho jsem si vždy 
vážil. Co se řeklo, to vždy platilo 
a to se také udělalo. Bylo to pro 
mě opravdu hodně těžké rozlou-
čit se s tak bezvadnou partou 
lidí.

Všechno je o důvěře, upřímnosti 
a férovosti. Nejsem mstivý člo-
věk. Vždy s každým vyložím kar-
ty na stůl hned. Pokud mi někdo 
něco provedl, druhý den jsem to 
zapomněl a jelo se dál bez zášti, 
intrik a podrazů. Nikdy jsem ne-
zneužil své „moci“ mistra, abych 
někomu uškodil. Nikomu jsem 
snad neublížil, a pokud ano, tak 
nevědomky.

Rád plánuji dopředu, nejsem moc 
velký improvizátor. Mám rád svůj 
řád, takže i „plány“ J Se ženou 
jsme spolu 43 let. Každý máme 
svoje záliby, ale jsem rád, že i část 
z toho spolu sdílíme a že si na 
sebe najdeme čas. Teď toho času 
bude o to víc :) Rád cestuji, mám 
rád projížďky na kole, motorky… 
Jsem sice pasivní motorkář, ale 
své místo za plotem na brněn-
ském okruhu mám od roku 1984.

Akvaristika a focení, to jsou 
také mé velké koníčky. Focení 
je o světle, takže když chytnete 
to správné světlo, fotku máte v 
kapse. No a samozřejmě muzika, 
jak jinak než rocková. Deep Pur-
ple, Led Zeppelin, Horkýže Slí-
že a hlavně Ozzy Osbourne, no 
taky už je „dědek“ J S mojí paní 
jsme stmelovači rodiny, vnoučata 
odrůstají a chci si v důchodu užít 
čas i s nimi a hlavně ve zdraví. To 
není žádné klišé, v tomto věku to 
opravdu o tom je.

My Ti, Milane, přejeme, abys ve 
svém životě jen „nepřežíval“, ale 
žil tak, jak si přeješ a máš v plá-
nu J Ať máš pevné zdraví a fajn 
lidi kolem sebe i dál.

Jaké byly tvé pracovní začátky 
a jak dlouho jsi v ADFORS CZ 
pracoval?

Co pro tebe bylo „hnacím moto-
rem“, že jsi zde zůstal tolik let?

V práci ses za ty roky setkal 
s mnohými lidmi. Co člověk, to jiná 
povaha. Co pro tebe vždy bylo a je 
důležité?

Jaké máš, Milane, plány teď?
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MÍSAŘ JIŘÍ
nástup 1. 8. 2020

divize LIH
Oblastní manažer 
prodeje

Nadřízený
Kyncl Karel

KOUKALOVÁ 
ŠÁRKA
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Třídění manžet

Nadřízený
Ondra Jaromír

VYMAZAL 
LADISLAV
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Obsluha transportu 
a sušení

Nadřízený
Houdek Jiří

SCHAUER MARIÁN
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Tahač, navíječ

Nadřízený
Žďára Jan

MATULA RADEK
nástup 1. 9. 2020

divize HOD
Skaní

Nadřízený
Nováček Petr

LICHOVNÍK 
MARTIN
nástup 1. 9. 2020

divize HCP
Obsluha balící 
a formátovací linky

Nadřízený
Ukrop Jiří

FRANKE DAVID
nástup 1. 9. 2020

divize LCP
Manipulace 
a řízení VZV

Nadřízený
Švarc Jan

ŠVARC JAN
nástup 1. 9. 2020

divize LCP
Manipulace 
a řízení VZV - robot

Nadřízený
Bárta Stanislav

VANIŠ KAREL
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Tahač, navíječ

Nadřízený
Žďára Jan

PAVLEČKA JAKUB
nástup 1. 9. 2020

divize HCP
Obsluha balící 
a formátovací linky

Nadřízený
Ukrop Jiří

DVOŘÁK MARTIN
nástup 1. 9. 2020

divize HOD
Skaní

Nadřízený
Nováček Petr

ŠAFÁŘ JIŘÍ
nástup 1. 8. 2020

divize LCP
Obsluha balící 
a formátovací linky

Nadřízený
Kyselý Radek

PETR ROMAN
nástup 1. 9. 2020

divize LCP
Manipulace 
a řízení VZV

Nadřízený
Unzeitig Martin

HORNÍČKOVÁ 
ANDREA
nástup 14. 9. 2020

divize LIH
Asistent

Nadřízený
Skokanová Dita

KRHOVSKÝ 
LUBOMÍR
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Obsluha transportu 
a sušení

Nadřízený
Dvorský Roman

BARTOŠ ROBIN
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Tahač, navíječ

Nadřízený
Klatovský Václav

ŠALDA JAKUB
nástup 1. 9. 2020

divize LIG
Obsluha linky

Nadřízený
Popelka Michal

DALÍK VÁCLAV
nástup 1. 9. 2020

divize HOD
Obsluha sekací linky

Nadřízený
Klika Jaromír

MATOUŠKOVÁ 
STANISLAVA
nástup 1. 8. 2020

divize LCP
Pletařka

Nadřízený
Fatura Francisk

SCHÜTZ F
RANTIŠEK
nástup 1. 9. 2020

divize LCP
Obsluha balící 
a formátovací linky

Nadřízený
Kyselý Radek

KOUTNÝ JOSEF
nástup 1. 9. 2020

divize LIG
Obsluha linky

Nadřízený
Vostřel František

JEDLIČKA RADEK
nástup 1. 9. 2020

divize LIT
Tahač, navíječ

Nadřízený
Žďára Jan

KEJDA PETR
nástup 1. 9. 2020

divize HOD
Skaní

Nadřízený
Schlesinger Miroslav

ROSENBREIEROVA 
SVITLANA
nástup 1. 9. 2020

divize HOD
Skaní

Nadřízený
Vybíralová Raya

PEŘINOVÁ 
KRISTÝNA
nástup 17. 8. 2020

divize LIT
Tkadlena

Nadřízený
Šimková Monika

BENEŠ VÁCLAV
nástup 1. 9. 2020

divize LCP
Obsluha balící 
a formátovací linky

Nadřízený
Oblouk Marek

MLYNÁŘ LUBOMÍR
nástup 1. 8. 2020

divize LIT
Tahač, navíječ

Nadřízený
Klatovský Václav

KOPECKÝ JOSEF
nástup 1. 8. 2020

divize LIT
Tahač, navíječ

Nadřízený
Ondra Jaromír

VÍTÁME 
NOVÉ KOLEGY
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Michal Doubrava – LIH

Oldřich Maloch – LCP

Irena Tomšů – LCP

Jiřina Vrátná – LCP

Jan Tvarůžek - HOD

Martina Andrlíková – LIH

Michal Šeda – LIT

Michal Urbánek – LIT

Dominik Minařík – LIT

Dominik Voříšek – LCP

Milan Kučera – LCP

Aneta Abrahámová – LCP

Irena Pávková – LCP

Petr Fabiánek – LIG

Jiří Škrabánek – LIG

Stanislav Svet – HOD

Martina Lenikusová – HOD

Jiří Jirgala – HOD

Bronislav Barcal – HCP

Zdeněk Sova – HCP

Veronika Němcová – LIH

Zuzana Růžičková – LIH

Dana Kosinová – LCP

Kateřina Šipínková - HOD

Michal Tvarůžek – HOD

Josef Žiaček – HOD

Josef Čurda – HCP

Martin Kašpárek – HCP

Josef Štarman – LIT

Lenka Petrová – LCP

Miroslav Schlesinger – HOD

Marek Bulva – LIH

Ladislav Klement – LIH

Radek Řehoř – LIT

Bořivoj Míča – HCP

Petr Fukač – HCP

Dagmar Pelcová – HCP

Pavel Provazník – HOD

Petr Venuta - HCP

Josef Tesárek - LIT

Gratulujeme a děkujeme!

10 let 

15 let 

20 let 

25 let 

30 let 

40 let 

SPOLEČENSKÁ 
RUBRIKA SRPEN 2020

SPOLEČENSKÁ 
RUBRIKA SRPEN 2020

PRACOVNÍ VÝROČÍ VÝSTUPY 
ZE ZAMĚSTNÁNÍ

ODCHODY 
NA MD

FOTOSOUTĚŽ

Výhercem soutěže Nejpovede-
nější fotka z dovolené se stává 
Radek Varga, technolog tkalcov-
ny, závod Litomyšl.

Gratulujeme

Josef Tmej
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NOVÁ ŘADA 
HOTOVÝCH TAPET 
FLASHFIBER FRČÍ 
DO SVĚTA

Michal Doubrava 
a Marketing team

Co je to za produkt 
– Je to jednobarevná, hotová ta-
peta, která se pouze nalepí, není 
potřeba ji přetírat. Je nabízena ve 
3 nejběžnějších vzorech, 3 bar-
vených provedeních (bílá, šedá, 
béžová) a ve dvou provedeních 
povrchu – mat a polomat.

Proč je dobrý 
– velmi rychle a snadno se apli-
kuje a přitom má všechny uni-
kátní vlastnosti skleněných tapet 
– ochrana stěny proti mechanic-
kému poškození, krytí prasklin, 
požární odolnost. Dále ovšem 
přináší i jedinečné vlastnosti No-
velio Nature jako omyvatelnost, 
otěru odolnost a v neposlední 
řadě technologii CleanAir pro re-
dukci volného formaldehydu ve 
vnitřních prostorech.

Komu to budeme prodávat
 – ideálně všem, od tradičních zá-
kazníků přetíratelných tapet (ča-
sová úspora při instalaci) až po 
developery, kteří si budou moci 
navrhnout vlastní barvu tapety.

Jak a kdy 
– výrobek oficiálně uvádíme na 
trh začátkem října a to celosvě-
tově. Hlavním komunikačním ka-
nálem je vzhledem k současné 
covid situaci online/digitální ko-
munikace a také tradiční zasílání 
vzorků/katalogů přímo zákazní-
kům.

Však se o tom můžete 
přesvědčit sami: 

- Podívejte se na naše webové 
stránky www.novelionature.com

- Podívejte se na YouTube a hle-
dejte video Flashfibre na Adfors 
TV

Nové video na YouTube

Emailový podpis

Vzorník

Leták
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Odkaz 
na video zde:



VÍTE, ŽE....

.. již v roce 1902 
byly akcie společ-
nosti Saint-Gobain 
nastálo zapsány na 
seznam pařížské 
burzy?

Ehenihiliam faccatur? 
Oratquatem facienim 
quibus exces quas eiusa-
ectota consequiae ad 
que aut officto iur sint 
es quias excesed quosa 
de sandam nos esci 
omnieni mendaec abo-
reic aborest rectet pellia 
delenis et ped molore 
sitatustis versper spe-
diss invene rest volupti 
onseque renisim incitis 
erion porum quis elibus, 
sim cus perrorerum et 
aspissinci doluptatqui 
aut et fugiat quae velit 
et enis res asperiorit ant 
qui quiam esed eiuria
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